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مجلس ٨ صبح!

اجازه نطق ندارد

حضرت عباسی من نگرفتم

۶ ماه است 

کاهش اظهارات نمایندگان

شرایط رفع فیلتر 

خیانت بیژن زنگنه

نظارت می کنند!

عقبگرد متقاضیان 

نویسنده بی اطلاع است

اخبار ویژه ...

مجلســى که موجب شــد به دلیل مصوبه عدم تغییر ســاعت، دولت 
کارمندانش را ساعت ٦ به ادارات بکشاند خودش ساعت ۸ جلسه علنى دارد! 
مجلسى که موجب شد به دلیل مصوبه عدم تغییر ساعت، دولت کارمندانش 
را ساعت ٦ به ادارات بکشاند )و حتما ساعت ٤ یا ٥ آن ها باید براى رسیدن به 
سرکار بیدار شوند( امروز ساعت ۸ صبح جلسه علنى و کار خود را آغاز کرد! 

رئیس مجلس در جلسه علنى  مجلس شوراى اسلامى در پاسخ به تذکر 
صباغیان گفت: شوراى نظارت بر رفتار نمایندگان در نامه اى به هیات رئیسه 
بحثى را پیرامون آقاى علیرضا بیگى مطرح کرده و برهمین اساس جلوى نطق 
ایشان گرفته شده است. محمدرضا صباغیان در تذکرى شفاهى در جلسه علنى 
مجلس شوراى اســلامى خطاب به رئیس مجلس بیان کرد: با آقاى علیرضا 
بیگى صحبت مى کردم ایشان گفتند که مدتى است از نطق ۷ دقیقه اى محروم 
شــده است این شأن نمایندگى نیســت، شاید فردا نوبت ما باشد. از ریاست 
مجلس شوراى اسلامى انتظار مى رود تا اجازه ندهند حقوق نمایندگان ضایع 
شود. محمدباقر قالیباف در پاسخ به تذکر صباغیان بیان کرد: شوراى نظارت 
بر رفتار نمایندگان نامه اى را به هیات رئیســه نوشته و در آنجا بحثى داشته و 
بر این اســاس است که آقاى علیرضا بیگى اجازه نطق ندارند. این تصمیم در 
هیات رئیسه گرفته نشده بلکه تصمیم هیات نظارت بر رفتار نمایندگان است.

نماینده اردبیل در مجلس گفت: حضرت عباسى من شاسى بلند نگرفتم 
ولى برخى نمایندگان گرفتند. 

موسوى نماینده اردبیل در نشست با اعضاى حزب پیشرفت و عدالت در 
اردبیل با بیان اینکه نباید افکار عمومى را علیه نماینده و یا روحانیت مخدوش 
کــرد، گفت: بنده خودرویى نگرفتم، اما برخى از نمایندگان این خودرو هاى 
شاســى بلند را گرفته اند و در این زمینه نهاد هاى نظارتى و قانونى باید پیگیر 

موضوع باشند.

نماینــده مــردم اراک و کمیجان گفت: حدود ۱۰ الى ۱۲ ماه اســت که 
زوج هاى جوان در نوبت دریافت تســهیلات مذکــور بوده، اما هیچکدام از 
بانک ها این وام ها را پرداخت نمى کنند. محمدحسن آصفرى درتذکر شفاهى 
خود خطاب به رئیس مجلس گفت: نزدیک به ٦ ماه اســت که بانک ها وامى 

پرداخت نمى کنند.

روزنامه ایران، روزنامه رســمى دولت نوشــت: از اولین ســاعات روز 
گذشــته، ریزش قیمت خودرو، رکورددار شــده است و بر اساس پیش بینى 
فعــالان بازار خودرو، در مدت کوتاه، قیمت بازار و کارخانه بســیار نزدیک 
به هم خواهد شــد. مقایســه دوماهه بازار خودرو یعنى از ۲۰ فروردین تا ۲۰ 
خرداد ماه نشــان مى دهد که ریزش قیمت ها با ثبت نام در ســامانه یکپارچه 
خودرو، طرح مالیات بر عایدى ســرمایه و افزایش تولید خودرو، ســرعت 
بیشــترى به خود گرفته است. از سویى قیمت برخى از خودرو ها در بازار به 
قیمت کارخانه اى آن بســیار نزدیک شده است، مانند خودرو هاى شاهین و 
کوییک. جدا از مباحث عنوان شده که به صورت مستقیم سبب کاهش قیمت 
خودرو شده، کارشناسان عنوان مى کنند که یکى از مهم ترین دلایلى که بازار 
خودرو در راستاى آن به آرامش رسیده، کاهش اظهارنظر برخى از نمایندگان 

مجلس است. 

وزیر کشور، شرایط رفع فیلتر پیام رسان هاى خارجى را اعلام کرد. احمد 
وحیدى وزیر کشــور در گفت وگویى درباره رفع فیلتر شبکه هاى اجتماعى 
خارجى، گفت: از قبل نیز اعلام شد، دارندگان سکو ها باید تعهداتى را به دولت 
و وزارت ارتباطات و فناورى اطلاعات بدهند، هر زمانیکه این تعهدات داده 
شــود، تصمیم گیرى خواهد شد. وزیر کشور در همین راستا بیان کرد: ظاهرا 
براســاس گزارشــات، آن ها نیامده اند، به هرحال مسئولان ما منتظر خواهند 
ماند، اگر هر موقع خواســتند به قوانین ما احترام بگذارند و تعهد دهند، طبق 

آن عمل خواهد شد.

ســخنگوى کمیسیون انرژى مجلس در توئیتر مدعى شد که ظریف در 
جلسه اى با تعدادى از نمایندگان مجلس، زنگه وزیر نفت دولت وقت را در 
ماجراى گاز ترکمنســتان خیانتکار خوانده است. مالک شریعتى سخنگوى 
کمیسیون انرژى مجلس در توئیتر نوشت: آقاى دکتر ظریف! حال که سکوت 
شکســتید، در ایامى که وزارت نفت دولت سیزدهم بدون برجام موفق شده 
بدهى ترکمنســتان را تســویه و قرارداد گازى را احیا کند، آنچه سال ۹۹ در 
جلسه با بنده و جمعى از نمایندگان در دفترتان گفتید، علنى بگویید: “زنگنه 
در ماجراى ترکمنستان  خیانت کرد”، دانستن حق مردم نبود؟! به گزارش ایرنا 
پایدارى شبکه گاز شمال و شمال شرقى ایران، کمک به حل ناترازى گاز در 
روز هاى سرد سال و افزایش صادرات گاز ایران به کشور هاى ترکیه و عراق 
و احیاى قرارداد صادرات گاز به پاکســتان از جمله مزایاى خرید گاز ارزان 

ترکمنستان است.

نبویان نماینده مردم تهران در مجلس شــوراى اسلامى گفت: بر اساس 
برجام، امارات، عربســتان و جیبوتى هم مى توانند بر عملکرد هسته اى ایران 
نظارت کنند! حتى براى خرید دســتگاه عکســبردارى رادیولوژى هم باید 

کمیسیون مشترک برجام و شوراى امنیت آن را به اجماع تایید کنند.

مدیر سامانه یکپارچه خودرو گفت: ٥۰ درصد از متقاضیان خودروهاى 
مونتاژى که در دور اول عرضه یکپارچه خودرو در سامانه، ثبت نام کرده بودند 
بعد از فراخوان خودروساز نسبت به واریز وجه خرید خودرو اقدام نکردند 
و به این ترتیب از خرید خودرو انصراف داده اند که همین امر موجب خالى 

شدن ظرفیت براى خودروهاى مونتاژى شده است. 

على واعظ مدیر پروژه ایران گروه بین المللى بحران در یک رشته توئیت 
درباره مطالب منتشر شده در خصوص توافق موقت بین ایران و آمریکا نوشت: 
به تازگى انتشار اخبار )بعضا نادرست یا نادقیق( در مورد »توافق با ایران« یک 
سرگردانى در افکار عمومى ایجاد کرده. اما حقیقت ماجرا چیست؟ به صورت 
کلى در ســه حوزه تحولاتى در جریان اســت: گفتگو هاى هسته اى/امنیتى، 
زندانیان دوتابعیتى و پرونده هاى پادمانى.. در همین ارتباط سیدمحمد مرندى 
تحلیلگر مســائل بین الملل در صفحه توئیترش نوشــت: از این رشته توئیت 
مشــخص مى شود که نویسنده نســبت به موضوع بى اطلاع است. همچنین 
مى شود نتیجه گرفت که ایشان دیگر عضو تیم آمریکا نیستند. وى یادآور شد: 

تحلیل هاى شخصى را نباید به عنوان خبر ارائه کرد.

سیاسی

 

گروه سیاسی -  عضو کمیسیون عمران مجلس 
شوراى اسلامى، از مدیریت ضعیف و ناکارآمد که 
باعث مشقت مردم استان گلستان در تامین آب و نان 
شده است در حالیکه از جمله ۳ استان برتر در تولید 

گندم است، انتقاد کرد.
غلامعلى کوهسارى در نشست مجلس شوراى 
اسلامى در نطق میان دستور خود ضمن گرامیداشت 
یاد شــهداى جنگ تحمیلــى و مدافع حرم به ویژه 
ســردار حاج قاسم سلیمانى، گفت: ضمن تشکر از 
زحمات دولتمردان در زمینه هاى مختلف در فرصتى 
که در اختیار اینجانب قرار گرفته است به بیان برخى 
مشــکلات مردم مى پردازم و امیدوارم مســئولان 

مربوطه در جهت حل این مشکلات قدم بردارند.
وى افــزود: ۱- تامین آب شــرب و نان مردم، 
مدیریت ضعیف و ناکارآمد در اســتان گلســتان و 
عــدم توانایى در تامین آب و نان مردم باعث کمبود 
شــدید آب شرب در برخى شــهرها و روستاهاى 
اســتان گلستان شده اســت. نماینده مردم رامیان و 
آزادشهر در مجلس شــوراى اسلامى، ادامه داد: در 
اســتانى که تاکنون یکى از ۳ اســتان برتر کشور در 
تولید گندم بوده است مردم براى تهیه نان مورد نیاز 
باید ســاعت ها در انتظار و در صف نان بایستند و 
این در شرایطى است که کشاورزان گندم کار استان 

براى تحویل گندم خود به سیلوهاى دولتى ساعت 
ها معطل هســتند و سیلوهاى بخش خصوصى که 
داراى قرارداد خرید و ضمانت نامه مى باشند بعضا 
حق خرید گندم را ندارند و کشــاورزان عزیز براى 
تحویل گندم خود باید هزینه حمل آن را به ســایر 
نقاط بپردازند در شرایطى که قیمت گندم تحویلى 
کشاورزان به صورت قطعى مشخص نشده است. 
وى تصریح کرد: دوم تامین گوشت و مرغ در حالیکه 
این اســتان بخشى از گوشت مرغ مورد نیاز تهران و 
۱۳ استان دیگر را تامین مى نماید مردم استان گلستان 
در تامین گوشــت مرغ با مشکل مواجه مى باشند و 
در برخى شــهرها و روستاها تهیه و تامین گوشت 
مرغ براى مردم توام با مشــکلات زیادى مى باشد. 
کوهســارى اظهار کرد: موضوع بعد سفر دوره دوم 
ریاست محترم جمهورى به استان گلستان نزدیک 
است در سفر قبلى که در اسفندماه ۱٤۰۰ انجام شده 
اســت میزان تخصیص اعتبارات به استان گلستان 

چقدر بوده است؟ 
نحوه توزیع اعتبارات سفر براى هر شهرستان 
به چه شکلى بوده است؟ در سفر دوم کدام پروژه ها 
و ســهم هر شهرستان به چه میزان مى باشد؟ قبل از 
سفر دوم ریاست محترم جمهورى پیشنهاد مى کنم 
گروهى که مورد وثوق ریاســت محترم جمهورى 
باشد را به استان بفرستد تا از وضعیت استان گزارشى 
تهیه نمایند. وى افزود: پیشــرفت پروژه ها به کندى 
پیــش مى رود مصوبات بر زمین مانده ســفر قبلى 
مشخص شود، پروژه هایى که در نقاط خاص شروع 
شده و در سفر دوم قرار است تخصیص اعتبار براى 
همان شهرستان ها و همان پروژه ها باشد، مشخص 
گردند. کوهسارى  بیان کرد: میزان تخصیص اعتبار 
از ره آورد ســفر اول شما به دو شهرستان آزادشهر 
و رامیان و بخش هاى فندرســکى و چشمه ساران 
چقدر بوده است؟ پیشنهادات سفر دوم شما به چه 

میزان مى باشد؟
وى افزود: بیمارستان هاى آزادشهر، رامیان و 
خان به بین چقدر اعتبار داشــته اند؟ سد قره چاى 
رامیان در چه مرحله اى اســت؟ مرکز فنى و حرفه 

اى نى تپه فندرســکى و مجتمع فرهنگى و هنرى 
آزاد شهر به چه میزان اعتبار گرفته اند؟ و چرا بخش 
چشمه ساران قریب یکسال بدون بخشدار مدیریت 
مى شــود و تکلیف معاون برنامه ریزى فرماندارى 
آزادشــهر مشخص نمى شــود. کوهسارى عنوان 
کرد: حدود ۱۸ ماه قبل در جلســه اى که با استاندار 
محترم استان گلستان در خصوص جانمایى مکان 
جدید سایت زباله آزادشهر تصمیماتى گرفته شد، 
چــرا بعد از این مدت و تاکنون مطالعات مربوطه به 
اتمام نرسیده است؟ وى افزود: در شرایط برداشت 
محصــول کشــاورزان سرپرســت وزارت جهاد 
کشاورزى کجاست تا به استانى که به یکى از استان 
هاى برتر در تامین امنیت غذایى کشــور است، سر 
بزند و چرا برخى وزراى شــما مثل وزیر بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــکى، وزیر نیرو و وزیر راه و 
شهرســازى علیرغم قول و وعده هاى داده شده به 

این استان را فراموش کرده اند؟
کوهسارى اظهار کرد: عملکرد بنیاد مستضعفان 
در شهرستان هاى رامیان و آزادشهر با توجه به اینکه 
حــدود ۲ هزار هکتار زمیــن زراعى یا باغى در این 
منطقــه دارد غیر قابل قبول مى باشــد. وى افزود: 
جناب آقاى فتاح، کمى هم با کارگران باشــید و از 
درددل مردم آگاه باشــید، چرا مدیران شــما به فکر 
سرمایه گذارى املاک بنیاد در شهرستان هاى مذکور 
نیستند؟ هلدینگ کشاورزى شما چه کار مى کند؟ 

مسئول هلدینگ کشاورزى شما کجاست؟
کوهسارى بیان کرد: حفظ شان و منزلت مجلس 
با اجراى قوانین مصوب مجلس است، اجراى کامل 
قانون رتبه بندى فرهنگیان و اجراى قانون همسان 
سازى حقوق بازنشستگان را خواستارم. این نماینده 
مردم در مجلس یازدهم، یادآور شــد: شرایط امروز 
بازنشستگان، شــرایط فرداى همه ما است، چرا به 
مشــکلات بازنشســتگان توجه نمى شود؟ عضو 
کمیسیون عمران مجلس شوراى اسلامى، تاکید کرد: 
در تذکر آئین نامه اى که به هیات رییسه محترم دارم، 
چرا نمایندگانى در مجلس شوراى اسلامى به جهت 

سفرهاى خارجى، مارکوپولوى مجلس شده اند؟

کوهساری در نطق میان دستور:

برخی نمایندگان مجلس به جهت سفرهای خارجی، 
مارکوپولوی مجلس شده اند

فتحی در نطق میان دستور:

آقای رئیس جمهور، خبر دارید تمامی کارمندان
 از تغییر ساعت شروع به کار ادارات ناراضی هستند؟

سرویس سیاسی- محسن فتحــى نماینده مردم 
سنندج ، دیواندره و کامیاران در مجلس شوراى اسلامى 
در نطق پیش از دســتور خود،گفت: سالى که گذشت 
سال پر التهابى براى ملت ایران بود اما با حضور مردم 
در صحنه، توطئه هاى دشــمنان این سرزمین نقش بر 
آب و خنثى شــد. ملت ایران همواره ثابت کرده اند که 
پاى آرمان هاى انقلاب و تمامیت ارضى ایســتاده و با 
هیچ گروه و دســته اى عقد اخوت نبسته و با پیروى از 
رهنمودهاى رهبرى انقلاب مرز خود را با بدخواهان و 
یاوه گویان مشخص کرده است، اما امروزه مى طلبد با 
هوشیارى لازم بیش از گذشته متحد شد و همه سلایق 
و اندیشــه هایى که مى توانند به جلب اعتماد عمومى 
کمک کنند در ساختار مدیریت کشورى مشارکت داده 
شوند، باید دقت کنیم که شایستگان اقوام و مذاهب که 
مى توانند منشــاء خدمت، اتحاد و آبادانى براى کشور 

شوند بیشتر از گذشته مورد توجه قرار گیرند.
وى خطــاب به رئیس جمهور، ادامه داد: آیا خبر 
دارید تمامى کارمندان و آحاد ملت شریف ایران از تغییر 
ساعت شروع به کار ادارات ناراضى هستند، مخصوصاً 
کارمندانى که مجبورند فرزند خردسال خود را در مهد 
کودک بگذارند و یا توسط پرستار از آنها مراقبت شود 
در سختى شدیدى قرار گرفته اند. اکثر ادارات از ساعت 
٦ الى ۸ صبح انگشت شمار مراجعه کننده دارند و این 
تغییر ساعت شــروع به کار هیچ فایده اى ندارد، لطفاً 
هرچه زودتر چاره اى بیاندیشــید و ساعت کار ادارات 
را بــه حالت اولیه بازگردانید. با قاطعیت مى گویم اگر 
نظرســنجى در این خصوص انجام شــود حتى یک 
درصــد هم رضایت ندارند؛ بازى با روح و روان مردم 

جایز نیست.
این نماینده مردم خطاب به رئیس مجلس شوراى 
اسلامى، عنوان کرد: لایحه دو فوریتى واردات خودرو 

که در صحن مجلس راى آورد هرچه ســریعتر تعیین 
تکلیف کنید، جامعه منتظــر اقدامات خوب مجلس 
در خصوص مجوز واردات خودرو اســت و این مهم 
التهاب حوزه خودرو را کاهش مى دهد. عضو کمیسیون 
بهداشــت و درمان مجلس شوراى اسلامى خطاب به 
رئیس جمهور، گفت: افزایش نرخ دو الى ســه برابرى 
کالاهاى اساســى سفره مردم را بسیار کوچک کرده و 
بســیارى از مردم توان خرید یک کیلو گوشــت قرمز 
در ماه را ندارد ضرورى اســت به تیم اقتصادى دولت 
دستور دهید چاره اى اساسى بیندیشد. همسان سازى 
حقوق بازنشستگان به کجا رسید؟ جامعه بازنشستگان 
منتظرند تا دولت ســریعاً لایحه همسان سازى دائمى 
حقوق بازنشستگان با شــاغلین را به مجلس عودت 
دهد. روحانیون کردســتان در انتخابات دو سال قبل با 
هزاران امید و وعده به مردم براى هم لباس خود سنگ 
تمام گذاشتند اکنون چشم انتظار وفاى به عهد رئیس 
جمهور در خصوص بهبود وضعیت معیشــت مردم 
و نیز خود هســتند و درنگ پیش از این جایز نیست. 
صدور و اجــراى احکام مناطق جنگــى و عملیاتى 
کارکنان و بازنشســتگان که مصوبه قانونى مجلس را 
نیز دارد هر چه ســریع تر عملیاتى شــود، قطعاً مطلع 
هســتید بر اســاس گزارش هاى مرکز ملى آمار ایران 
بیکارى جوانان کردستان دو برابر میانگین کشور، ٦۷ 
درصد مشــاغل استان غیررسمى و نرخ بیکارى زنان 
شــهرى ۳۱ درصد اســت. این آمار و ارقام گوشه اى 
از واقعیت ها در کردســتان را به زبان ریاضى بیان مى 
کند، وضعیت جذب اعتبارات تبصره ۱۸ در کردستان 
آمارى غم انگیز دارد. نماینده مردم سنندج ، دیواندره و 
کامیاران در مجلس شوراى اسلامى ، تصریح کرد: ساز 
مدیران اقتصادى در اســتان کردستان ناکوک است، به 
عنوان عضو شوراى برنامه ریزى استان تاکید مى کنم 

بعد از دوسال آمار نشان از عدم کارایى و کفایت سازمان 
مدیریت و برنامه ریزى اســتان کردستان دارد،  از شما 
به عنوان یک دانشگاهى، اقتصاددان و تازه نفس انتظار 
داریم هر چه سریعتر نیروى از جنس خودتان را براى 
سکاندارى این سازمان مهم انتخاب کنید تا بیشتر از این 
شاهد افزایش نرخ تورم بیکارى و عقب ماندگى پروژه 

هاى عمرانى استان کردستان نباشیم.
این نماینده مردم در مجلس شــوراى اسلامى ، 
خطاب به وزیرآموزش و پرورش، گفت: انتظار داریم 
هر چه زودتر وعده هایتان را در مورد رفع نواقص رتبه 
بندى فرهنگیان و نیز کد مســتخدمه طرح مهرآفرینان 
اجرایى کنیــد چون با میانگین ماهانه ۸ میلیون تومان 
حقوق معلمان با نهایت سختى امرار معاش مى کنند. 
دیگر شــعار معلمى شغل انبیاست را بیشتر از این زیر 

سوال نبریم.
وى خطاب به وزیر راه و شهرسازى،تصریح کرد: 
فرودگاه ســنندج در گذشته هر روز و پرواز به تهران 
داشــت اما حدود یک سال است که کلا تعطیل شده، 
دولت که شعار عدالت و رفع تبعیض دارد آیا با تعطیلى 
فرودگاه سنندج و یا هفته اى یکى دو پرواز در کردستان 
توســعه اتفاق مى افتد ما چه جوابى به مردم بدهیم. از 
راه آهن تهران- سنندج هم که قرار بود سال قبل افتتاح 
شــود هیچ خبرى نیست، این یک بام و دو هوا بودن تا 
کى، راه هاى کردستان هم که بارها گفتم باز هم تکرار 
مى کنم تبدیل به قتلگاه شده و کمتر روزى هست که 
تصادف منجر به فوت نداشــته باشیم. تمام کنید این 
وعده هاى سر خرمن را؛ بزرگراه کرمانشاه میاندوآب 
با اعتبار قطره چکانى تمام نمى شود و نیاز به عزم راسخ 
و توجه ویژه دارد. طرح اقدام مســکن ملى دولت در 
کردستان هنوز اندر خم یک کوچه است شما هر روز در 
سایر نقاط کشور به حمدالله برنامه افتتاح دارید ولى در 
اکثر شهرهاى کردستان هنوز زمین نیز تامین نشده چه 
برسد به تحویل واحد مسکونى . حاشیه شهر سنندج 
یعنى نایسر، ننله، حسن آباد، آساوله، دوشان، قار، قلیان، 
گریزه و اخیرا ســوره زه جوابگوى این حاشیه نشینى 
نیست و امروز ساکنین این حاشیه ها از لحاظ امکانات 
و زیرساخت ها در مضیقه شدید هستند، انتظار داریم 
نسبت به ساماندهى حاشیه شهر سنندج و توجه ویژه 
به امکانات محلات فوق الذکر دســتور لازم را صادر 
کنید. وى ادامه داد:  متاسفانه علیرغم وعده هاى وزیر 
نیــرو تا به حال هیچ گونه اقدامى براى تخصیص آب 
جهــت تبدیل اراضى دیم به آبــى ضلع غربى پایاب 
ســد سیازاخ انجام نشده است، این بى توجهى باعث 
نارضایتى شــدید مردم منطقه دیواندره شده ضرورى 
است د هر چه سریع تر اقدامات لازم انجام شود. نماینده 
مردم سنندج ، دیواندره و کامیاران در مجلس شوراى 
اسلامى خطاب به وزیر بهداشت و درمان، گفت: چند 
سال انتظار کافیست براى شروع به احداث بیمارستان 
کامیــاران که ردیف بودجه هم دارد مجدداً عرض مى 
کنم براى شــروع نه براى افتتاح؛ چه کسى در مقابل آه 

آن مردم مظلوم مسئول است.

نماینده مردم سنندج ، دیواندره و کامیاران در مجلس، گفت: بر اساس گزارش های مرکز ملی آمار ایران بیکاری جوانان کردستان دو برابر میانگین 
کشور، ۶۷ درصد مشاغل استان غیررسمی و نرخ بیکاری زنان شهری ۳۱ درصد است.

لایحــه دو فوریتــی واردات خــودرو که در صحــن مجلــس رای آورد هرچه 
ســریعتر تعیین تکلیف کنید، جامعه منتظــر اقدامات خوب مجلس در خصوص 
مجوز واردات خودرو اســت و این مهم التهاب حــوزه خودرو را کاهش می دهد.

سرویس سیاسی- نماینده مردم 
قــروه در مجلس گفــت: روند اجرا 
و پیشــرفت پروژه هاى نهضت ملى 
مســکن در بسیارى از مناطق کشور به 
ویژه حوزه انتخابیه اینجانب با انتظارات 

مردم همخوانى نداشته است.
پرویز اوسطى در نشست مجلس 
شــوراى اســلامى در تذکر شفاهى 
خطاب به وزیر راه و شهرسازى، گفت: 
ناحیه حاشیه نشین ضلع شمال شرق 
شــهر قروه ابتداى جاده شیخ جعفر با 
سابقه ده ها سال سکونت به جمعى از 
هموطنان عزیز با کمترین امکانات زیربنایى، فرهنگى و رفاهى نیازمند الحاق هر چه 
سریع تر به محدوده شهر قروه بوده که بایستى در بازنگرى نقشه طرح تفصیلى مدنظر 
قرار گیرد و مشمول زمان نشود. نماینده مردم قروه و دهگلان در مجلس شوراى 
اسلامى در تذکر دیگرى به وزیر راه و شهرسازى، گفت: بسیارى از پروژه هاى راه 
روستایى داراى اعتبار مصوب و موافقتنامه از ۲ سال گذشته به دلیل ضعف انتخاب 
پیمانکار و عدم تخصیص متناسب اعتبارات علیرغم سپرى شدن بیش از ۲ ماه از 
شروع فصل عمرانى تاکنون اجرایى نشده است و برخى پروژه هاى عمرانى حوزه 
انتخابیه اینجانب اجرایى نشــده است که انتظار مى رود به سرعت پیگیرى شود و 
از فرصت زمانى باقیمانده براى جبران عقب ماندگى حداکثر استفاده به عمل آید. 
روند اجرا و پیشرفت پروژه هاى نهضت ملى مسکن در بسیارى از مناطق کشور 
به ویژه حوزه انتخابیه اینجانب با انتظارات مردم همخوانى نداشته و نیازمند پایش 
مستمر فرآیند اجرایى مرتبط، هماهنگى دستگاه هاى اجرایى، پیش بینى زمین براى 
متقاضیان جدید، تامین مصالح و واقعى کردن تسهیلات پرداختى است که اگر تدبیر 
نشود شبکه دلالى و سودجویى در حوزه مسکن امتیازات متقاضیان را از دست آن 

ها خواهد گرفت و عملا قانون کارایى خود را از دست مى دهد.

سرویس سیاسی- رئیــس ستاد 
انتخابات کشــور گفت: در روزهاى 
آینده از ســامانه اى فنى، پویا و چابک 
در چارچــوب تحقق شــاخص هاى 
چهارگانه انتخابات و با تمرکز بر مولفه 
سلامت، رونمایى مى شود. محمدرضا 
غلامرضا در چهارمین نشســت ستاد 
انتخابات کشور، اظهار کرد: این سامانه 
پیرو مصوبات نشست هاى دوم و سوم 
ســتاد انتخابــات و در پى تلاش هاى 
مستمر و خســتگى ناپذیر جمعى از 
جوانان مستعد و نخبه بومى و با هدایت 
و راهبرى کمیته فناورى اطلاعات وزارت کشور آماده شده است. وى در خصوص 
جزییات مباحث نشست چهارم ستاد انتخابات کشور گفت: در این نشست ضمن 
بحث و گفت و گو در خصوص الگوى همکارى و تعامل سازنده با صدا و سیما 
، بر پیگیرى و اجرایى شــدن محورهاى پیشنهادى ارائه شده به آن سازمان، تاکید 
شــد. معاون سیاســى وزیر کشور تامین اقلام مورد نیاز انتخابات پیش رو در سال 
جارى را بخش دیگرى از مباحث نشست اعلام کرد که پس از ارائه گزارش کمیته 
مالى و پشتیبانى از اقدامات صورت گرفته در این خصوص، تمهیدات لازم اتخاذ 
شــد. غلامرضا در این نشست که استاندار تهران نیز حضور داشت، تاکید کرد که 
در نشست هاى آتى ستاد، استانداران سایر استان ها نیز به صورت نوبه اى و منظم 
شرکت خواهند داشت تا گزارش هایى از اقدامات و فعالیت هاى ستاد انتخابات 
اســتان هاى خود را به ســتاد انتخابات کشور ارائه کنند. همچنین در این نشست 
اعضاى ستاد و روساى کمیته هاى آن، گزارش هایى از فعالیت ها و اقدامات خود را 
که مى بایست براساس جدول زمانبندى انتخابات انجام مى دادند، ارائه کردند و دبیر 
ستاد انتخابات کشور نیز گزارشى از آخرین اقدامات صورت گرفته جهت تامین 
حق الزحمه عوامل اجرایى انتخابات و اصلاح آن متناسب با شرایط روز ارائه کرد.

سرویس سیاسی- نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس با اشاره به سیاست 
هاى شکست خورده حوزه فیلترینگ شبکه هاى اجتماعى گفت: مردم نباید براى 
شــنیدن صداى مسئولان متحمل هزینه شــوند. صدیف بدرى در نشست علنى 
مجلس شوراى اسلامى در تذکر شفاهى خطاب به رئیس جمهور و وزیر ارتباطات 
گفــت: تکلیف فیلترینگ و محدودیت هاى بى نتیجه اعلام شــده در پلتفرم ها و 
ســکوهاى اجتماعى را یکبار براى همیشه روشن کنید. نماینده مردم اردبیل، نیر، 
نمین و سرعین در مجلس یازدهم در ادامه تصریح کرد: با چه منطقى تصمیم گرفته 
اید در شــرایط اقتصادى کنونى، با تداوم سیاست هاى شکست خورده در حوزه 
اینترنت، از جیب مردم، ٥۰ هزار میلیارد تومان به حساب کاسبان فیلترینگ واریز 
کنید؟ وى افزود:فراموش نکنید مردم صرفاً براى سرگرمى در پلتفرم هاى جهانى 
حضور ندارند، بلکه شبکه هاى اجتماعى بستر فعالیت هاى اقتصادى و ابزار تحقیق 
و پژوهش هزاران دانشجو در کشور است. پس چرا مردم باید ماهانه هزاران میلیارد 
تومان هزینه کنند تا به پلتفرم هایى دسترسى داشته باشند که وکلا و مسئولان حرف 
هایشــان را آنجا مى زنند؟ نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس یازدهم در پایان 
خاطرنشــان کرد: آیا درست است که مردم براى شنیدن حرف هاى مسئولان نیز 

نیازمند فیلترشکن باشند و متحمل هزینه هاى هنگفت براى آن شوند؟

سرویس سیاسی- یک نماینده مجلس گفت:در شرایطى که امسال حجم کار 
و مأموریت هاى مهم مجلس بســیار زیاد است،افزایش تعطیلات مجلس معنایى 
نداشته و انتظار اصلاح رویه کنونى را داریم.  ابراهیم رضائى در نشست علنى مجلس 
شوراى اسلامى در تذکر شفاهى خود خطاب به رئیس جمهور با تأکید بر تسریع 
در معرفى وزیر جهاد کشاورزى گفت: در شرایطى که مطالبات کشاورزان به ویژه 
گندمکاران روى زمین مانده و شاهد بحران بازار خرما هستیم، وزارت جهاد متولى 
ندارد.نماینده مردم دشتستان در مجلس در ادامه در تذکرى خطاب به مجلس گفت: 
در شــرایطى که امسال حجم کار و مأموریت هاى مهم مجلس بسیار زیاد است و 
معلمان در زمینه رتبه بندى، بازنشستگان در زمینه همسان سازى، کارگران در زمینه 
بیمه و پیمانکاران در حوزه اشتغال خود و مردم نسبت به وضعیت خودروها و سفره 
خود اعتراض دارند، افزایش تعطیلات مجلس معنایى نداشته و انتظار اصلاح رویه 
کنونى را داریم.عبدالرضا مصرى نایب رئیس مجلس در پاسخ به این تذکر با بیان 
اینکــه تا جایى که قانون اجازه داده تعطیلات را از مجلس حذف کرده ایم، گفت: 
تعطیلات ۱٤ و ۱٥ خرداد ماه به گونه اى نبود که به خاطر یک روز به مجلس بیاییم 
و در حال حاضر نیز سه هفته صحن کارى در مجلس داریم و تعطیلات تابستانى 
نیز هنوز نداشــته ایم و جلســات علنى مجلس نیز به صورت یکشنبه، دوشنبه و 

سه شنبه برگزار مى شود.

اوسطی نماینده مجلس:

روند اجرای پروژه های نهضت ملی 
مسکن با انتظارات مردم همخوانی ندارد

رئیس ستاد انتخابات کشور:

سامانه فنی ویژه انتخابات رونمایی 
می شود

بدری نماینده مجلس:

تکلیف فیلترینگ را یکبار برای همیشه 
روشن کنید

رضایی نماینده مجلس در تذکر شفاهی:

انتظار اصلاح رویه کنونی را داریم
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